



2005-06 年度基金會前受獎人資源小組總協調人路易士·皮康尼 2005/7/28 函
General Coordinator, 2005-06 Foundation Alumni Resource Group



地域扶輪基金協調人領導“團隊” The RRFC Leadership “Team”

此致：所有地域扶輪基金協調人
副本：基金會前受獎人資源小組委員

朋友們與戴甫靈的成員們早安！

地域扶輪基金協調人領導“團隊”：。保管委員會業已於全世界所有地帶中完成了資深扶輪基金會義工架構的建立(2005-06 年度已經任命了 248 位扶輪社員)。地域扶輪基金協調人現已有權責去領導：

- 年度計劃基金策略顧問(SA)－EREY-基金發展(地域扶輪基金協調人訓練)
- 巨額捐獻顧問(MGA)－基金發展(地域扶輪基金協調人訓練)
- 基金會前受獎人資源小組(FARG)

為支持地域扶輪基金協調人領導團隊，扶輪基金會目前寄通知給全世界所有的地區總監，告知在他們的地帶中之新的團隊架構與其特殊職責。

在 8 月初，基金會前受獎人資源小組(FARG)委員將在 Skokie 會有一個很重要三天的會議，與三月才完成之地域扶輪基金協調人研習會很類似。其目的是要尋找出並執行的工具，去將 90,000 位基金會前受獎人們溶入扶輪，那將會提供一種投資實質的回收(投資利潤)。將會提供該問題更多的資訊，然而，所有地域扶輪基金協調人都應規劃於扶輪地帶研習中將其各自之基金會前受獎人資源小組委員作為地域扶輪基金協調人領導團隊的成員。請點選下面的聯結找尋你們的各自基金會前受獎人資源小組委員：

<http://www.rotary.org/foundation/alumni/index.html>

此外，地域扶輪基金協調人於地帶中要替這些前不久才指定的年度計劃基金策略顧問(SA)、巨額捐獻顧問(MGA)和基金會前受獎人資源小組委員去“建立講臺”是十分重要的。無論何時何地，於整個地帶、地帶研習會、地區年會的演講，多地區與地區扶輪基金研習會中地域扶輪基金協調人應盡可能包括年度計劃基金策略顧問(SA)、巨額捐獻顧問(MGA) 和基金會前受獎人資源小組委員。

支持扶輪基金會一個新機會那就是 **CareClicks.COM**。地域扶輪基金協調人被要求每次一有機會就要推銷這個新的基金發展工具，特別是透過他們的年度計劃基金策略顧問(SA)、巨額捐獻顧問(MGA)和基金會前受獎人資源小組。一種簡單的方法是請總監將此下面網址刊載於 2005-06 年度的一些總監月報裡。

扶輪樂於宣佈一種 **CareClicks.COM** 線上大商場新夥伴！於將近 800 種優良的線上零售商享受到方便又省錢。每一次向參與的零售商購買，就會有百分比的費用進入扶輪基金會。請點選：
<http://www.rotary.org/shopping/careclicks.html>

再次感謝您的領導與支持我們的扶輪基金會

路易士·皮康尼
2005-06 年度基金會前受獎人資源小組總協調人
2000-01 年度國際扶輪副社長
第 7300 第區美國賓夕法尼亞州匹茲堡 Clair 聖者聖地扶輪社

一個對扶輪基金會永久基金的捐獻是一種持續擁有捐贈的捐獻！

To: All RRFCs

CC: FARG Members

Good morning friends and members of Devlyn's Amigos!

RRFC Leadership “Team”: The trustees have completed the establishment of the senior TRF volunteer structure (248 Rotarians already appointed for 2005-06) in all zones around the world. The RRFC now has the privilege and responsibility to lead the team of:

- Annual Programs Fund (APF) Advisors – EREY - Fund Development {RRFC trains}
- Major Gifts and Permanent Fund (MGA) Advisors – Fund Development {RRFC trains}
- Alumni Resource Group (FARG)

In support of the RRFC Leadership Team, notice is currently being sent to all DGs throughout the Rotary world informing them of the new team structure in their zones (letter over Chairman Frank's signature) along with specific job responsibilities.

In early August, the Foundation Alumni Resource Group (FARG) members will have a very important 3 day meeting in Skokie, very similar to the RRFC Institute recently completed in March. The purpose is to identify and implement tools to include the 90,000 + alumni into Rotary that will provide a true return on investment (ROI). More information will be provided on this issue; however, all RRFCs should plan to include their respective FARG member as a member of the RRFC Leadership Team and in the Zone Institute sessions. Click on the following link to identify your respective FARG members:

<http://www.rotary.org/foundation/alumni/index.html>

Additionally, it is essential that the RRFC's "build the platform" within the zones for these recently appointed Strategic and Major Gift Advisors; and, FARG members. Whenever and wherever possible the RRFC's should include the SA's, MGA's and FARG members in Foundation programs throughout the zones, Zone Institute's, District Conference presentations, multi-district and district TRF seminars.

A new opportunity to support the Foundation is CareClicks.com. The RRFCs are asked to market this new fund development tool at every opportunity, especially through their team of the SAs, MGAs and FARG. One simple way is to ask the DGs to place the following in a number of monthly governors' letters throughout the 2005-06 Rotary year:

Rotary is pleased to announce a new partnership with the online shopping mall CareClicks.com! Shoppers can enjoy convenient savings at nearly 800 quality on-line merchants. For each purchase you make at a participating merchant, a percentage goes to The Rotary Foundation. To all Rotarians: Click on: <http://www.rotary.org/shopping/careclicks.html>. Again, thank you for your leadership and support for Our Rotary Foundation.

Louis Piconi,
General Coordinator,
2005-06 Foundation Alumni Resource Group
2000-01 Rotary International Vice President,
Rotary Club of Bethel-St. Clair, Pittsburgh, PA, USA, District 7300

A gift to The Rotary Foundation's Permanent Fund is a gift that keeps on giving!